
PROTOKOLL HÖSTSTÄMMA SAMFÄLLIGHETEN KOPPER 211129 

 

1. Marika hälsar alla välkomna och öppnar stämman. 

2. Fastställande av röstlängd, 21 närvarande varav 17 röstberättigade. 

3. Val av stämmosekretariat 

• Ordförande – Marika Thorsell 

• Vice ordförande – Fidde Eriksson 

• Sekreterare – Karin Knauer 

• Rösträknare tillika just män  - Daniel Andersson (Röd 8) och Arne Olsson (Tim 

32). 

4. Har kallelsen varit stadgeenlig  - ja. 

5. Fastställande av dagordning. 

6. Val av funktionärer 

• Kassör 2 år – Inger Carlsson 

• Sekreterare 2 år – Karin Knauer 

• Två st styrelseersättare 1 år – Arne Olsson & Daniel Andersson 

• Två st revisorer 1 år – Fidde Eriksson & Pia Wiktorsson 

• Valberedning 1 år – vakant. Vi tackar Siv Johansson för hennes arbete med 

valberedningen under många år. 

7. Information från föreningen 

• Ny hemsida är just nu under uppbyggnad. Mer info kommer när den är färdig.  

• Om man som boende behöver få tag i någon i styrelsen eller vaktmästaren 

snabbt så är telefon det bästa sättet. Föreningens mail läses inte varje dag. 

Facebook- sidan som en boende i området startat är inte heller en sida som vi 

i styrelsen ansvarar för och därav inte heller ett forum där man kan ställa 

frågor till styrelsen.  

• Dränering – vi hade som plan att vissa ytor i området skulle dräneras under 

året. Tyvärr blev det inte så då vi akut behövde åtgärda nedfarten till 

panncentralen. Planen är att påbörja dränering under nästa år. 



• Vissa boende har sett råttor i området och Anticimex har varit här. Deras 

rekommendation är att INTE mata småfåglar för det är det som allra mest 

drar åt sig råttor. Tänk på detta! 

8. Övriga anmälda ärenden  

• Ett ärende från en boende har inkommit – gällande hur området sköts. Många 

projekt som startas upp men inte slutförs, planteringar som inte sköts mm. 

Området ser ”tråkigt” ut. Vi i styrelsen ska försöka strukturera upp 

vaktmästaren arbete mer.  

9. Omröstning gällande att söka bygglov för att anlägga ny parkering i området. 42 

personer röstade JA och 43 personer röstade NEJ. Det behövs en majoritet för att 

kunna ta ett beslut, dvs minst 91 röster för eller emot.  Vi har arbetat med frågan 

kring parkeringar i många år och försökt tänka ut hur vi skulle kunna få till fler 

parkeringar. Vi har varit i kontakt med kommunen i olika omgångar för att höra vad vi 

får och inte får göra och det här var det sista alternativet som vi hade. Frågan läggs 

nu ner.  

10. Stämman avslutas. 

 

 

 

Marika Thorsell, ordf   Karin Knauer, sekr 

 

 

Arne Olsson, just man/röst räkn                              Daniel Andersson, just man/röst räkn 

 


